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Krook, Anna Reimertz, Pernilla Mattsson, Sofia Johansson, Anna 
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Protokoll från Styrelsemöte 2023-11-15

Mötespunkt Beslut Ansvarig
     

§1. Mötets öppnande
Ordförande Thomas Norden öppnar mötet 
och Anna Reimertz är sekreterare. Justerare
är ordförande Thomas Norden

Protokoll ska finnas 
styrelsen tillhanda 
senast 10 dagar innan 
nästa styrelsemöte

Anna R

.

§2. Godkännande av dagordning Dagordning godkändes

§3. Föregående protokoll
Medlemsenkät: Vi kommer använda 
Surveymonkey för att utforma enkäten. 

Frågor skrivs klart till 
nästa möte 6/12. 
Enkäten skickas ut i 
december.

Camilla och 
Pernilla

Teknik till tävlingar: Vi tar in offert fr Anteda 
för att se vad de har för lösning för ljud och 
ev bild till cafeterian

Boka besök Gunilla

   

§4. Ungdomsstyrelsen
Ebba berättar att Us ordnat populär 
Spökkväll. Stalldisco planeras i dec.

US årsmöte bokat till 9/2-24. De önskar 
ordförande fr styrelsen.

Us valberedning kommer kallas till första 
möte.

Styrelsen tackar för 
informationen.

Ebba

Signe N

.

§5. Inbjuden sektion: 
Evenemangsgruppen: Lisa berättar att de 
funkar bra, gruppen har engagerade 
medlemmar. Nyligen arragerades Ponnyvarv
på Ängens blommor.
Förslag på kommande aktiviteter 
diskuterades.

Ridskolan: Ny nybörjargrupp kommer 
startas upp. Mia Broddy ny ridlärare 
varannan tisdag.

Lisa

Gunilla
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Stallmöte har hållits i november. 

Tyvärr har ridskolan problem med att rutiner 
ej följs, vilket gjort att vi stängt klubbrummet.

Styrelsen dskuterade även fortsatt arbete 
med externa tränare. 

Mail från  ev missnöjda 
medlemmar ska 
vidarebefodras till 
Styrelsen.

Styrelsen ser inte något
skäl till att ändra 
dagens 
sammarbetsform.

Styrelsen / 
Gunilla

Styrelsen

   

§6. Ekonomi
Camilla har föreslagit byte av bank till 
Valdemarsviks sparbank för att minska 
bankkostnader.

Styrelsen beslutar att 
byta bank.

Camilla

§7. Investeringsplan
 Nytt möte med komunen hålls i slutet av 
november.

Hans
Gunilla

     

§8. Övriga frågor
Datum för jullunch planeras. Anna R /Anna I

    

§8. Nästa möte den 6 december.
 kl.18.30, Kallelse ska vara styrelsen 
tillhanda senast 10 dagar innan.

   

_______________________                        
    

Sekreterare   

_______________________
              
Justerare/Ordförande                                   


